



# INSTRUCTION FOR RECEIVING I-20 領取 I-20 說明

Once all the admissions steps have been completed and you have been admitted to the California International Theological Seminary, we will initiate the creation of your I-20, the process of transferring your SEVIS I-20 record from another U.S. university, or will advise you on how to proceed with changing your status from another visa type to an F-1.

當您完成所有的申請步驟並被錄取後，加州國際神學院將開始創建您的個人檔案，包括錄取通知書、I-20 等，以便您在本國獲得簽證、或在美國境內轉換簽證類型、或轉學時使用。

There are three ways you may receive your admission packet and I-20 可以通過以下三種方式獲得錄取通知書和 I-20 :

- Personal Pick-Up 上門取件

Contact Name 聯絡人 : \_\_\_\_\_ Phone 聯絡電話 : \_\_\_\_\_

- Regular Air Mail by USPS. This is the default shipping method for the International Student Program at the California International Theological Seminary. This service usually takes 4-6 weeks for receipt of the I-20 packet.

USPS 普通國際航空郵件，為 CITS 的默認快遞方式。郵件投遞時間通常為 4-6 周。

Name 姓名 : \_\_\_\_\_ Phone 聯絡電話 : \_\_\_\_\_

Mailing Address 郵寄地址 : \_\_\_\_\_  
Number Street 門牌和街道 City 城市

State/Province 州/省

Country 國家

Post 郵遞區號

- Express Shipping (FedEx, DHL, or UPS) for an additional fee. This carrier usually takes about a week and a half for the receipt of the I-20 packet. It is only reliable method of shipment that provides accurate tracking of your packet from the moment it leaves California International Theological Seminary to its arrival in your home-country. Please remit the \$100.00 prepaid shipping fee along with the application fee to CITS.

其他快遞方式 (FedEx, DHL, 或 UPS) 需額外支付費用，通常需要大約 7-10 天的時間。這是唯一可靠的運輸方式，您可以通過追蹤號碼清楚掌握包裹的即時狀態。請將\$100.00 的預付快遞費與申請費一起匯款至 CITS。

Name 姓名 : \_\_\_\_\_ Phone 聯絡電話 : \_\_\_\_\_

Mailing Address 郵寄地址 : \_\_\_\_\_  
Number Street 門牌和街道 City 城市

State/Province 州/省

Country 國家

Post 郵遞區號

Note: In order to obtain your physical I-20 in a timely manner, we strongly recommend that you order Express Shipping (FedEx, DHL, or UPS). If we do not receive your application and fee for Express Shipping, your packet will be sent through regular airmail.

注：為了安全並及時地獲取您的 I-20，我們強烈建議您使用 Express Shipping (FedEx, DHL, 或 UPS)。如果我們沒有收到您的快遞申請及費用，您的包裹將以我們默認的快遞方式 (普通國際航空郵件) 發送。